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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Igaza van-e Gyurcsány Ferencnek, miszerint botrányos a szakképzés és a felnőttoktatás?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és
munkaügyi miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc szerint igazi botrány az, hogy „nemzetközi felmérések szerint a mai 40
évesek mintegy 75 százalékának rossz az írottszöveg-értése ."

1. Mióta és mely vizsgálatból ismert ez a tény?

2. Milyen konkrét kormányzati ígéretek, tervek születtek az előző és a jelenlegi
kormányzati ciklus alatt a helyzet megváltoztatására?

3 . Milyen konkrét intézkedéseket hozott az Ön által irányított terület az elmúlt négy
évben a helyzet megváltoztatására? Mekkora összeget fordított erre a célra?

4. Milyen mérések igazolták ennek az eredményességét? Kérem, szíveskedjék
megküldeni ennek anyagát vagy főbb adatait.

5. Ha volt az elmúlt négy évben erre vonatkozó program, folytatódik-e, és mekkora
összeget szánnak rá idén, illetve az elkövetkező években? Milyen intézkedések
történtek a folytatás biztosítására?

6 . Indulnak-e új programok, és mekkora ráfordítással? Milyen intézkedéseket tett eddig a
program elindítása, működtetése érdekében?
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Kérdés



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .
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